
Referat skolebestyrelsesmøde tirsdag den 14.12.21. kl. 18-21 
Bellinge Idrætscenter, hovedindgang og til venstre inde i bygningen 
 
 
 

Orienteringer 
 

• Ledelsen 

• Elevrådet/rettighedsrådet 

• Medarbejderrepræsentanter 

• Øvrige mødedeltagere 

• Formanden 
 
 
 

Orienteringer: 
 
Ledelsen: 
 

- Stilling opslået 
- Vi er flyttet ind i pavillonerne 6.12.2021 
- Coronaretningslinjer, fortsat opdelt i 

klasser, en del smitte både blandt børn og 
voksne. Fra onsdag d. 15. december er 
eleverne hjemsendte til onlineundervisning.  

- Nye/flere håndvaske ude og inde 
- Forældrepatruljen  

Bekymring omkring forældre, der ikke 
holder en ordentlig tone overfor de 
forældre, der har meldt sig som 
forældrepatrulje. 

 
Beslutning:  
Skolebestyrelsen laver et skriv med opfordring til at 
parkere ved Fakta og om at holde den gode tone.   
 
Medarbejderrepræsentanter 
Lærerne:  
Det er rart at se, at der er kommet steder, hvor 
undervisningen kan fungere i ro og orden. Bellinge 
og pavillonerne. 
Bekymring for Coronaudviklingen. Undervisere er i 
stor risiko for at blive smittet.  
 
Pædagogerne: 
Pædagogerne er også bekymrede for 
Coronaudviklingen, det påvirker hverdagen. 
Pædagogerne har været pressede af at dele lokaler 
med undervisningen, og endnu mere da 
Coronarestriktionerne kom.  
Ærgerligt, at julefrokosten blev aflyst.  
Tak til bestyrelsen for det, Bestyrelsen har gjort i 
den svære tid. Det sættes der stor pris på.  
 
Formanden: 
Punkt hos politikerne. Trafik ved skoler. Skolerne 
stod listet, og Næsby var på listen. Dvs. at 
forvaltningen kommer ud for at kigge på 
trafikproblematikkerne. Næsby er på i starten af 
2022. 
Svar fra rådmanden om byggeriet. På byrådsmødet 
så vi, at midlerne er blevet frigivet til at udbedre 



skaderne, samt til pavilloner, busser mm. Skolen 
blev rost for deres tålmodighed og måde at takle 
situationen på.  
 
Elevrådet: 
 
Rettighedsrådet: 
Grundet Corona blev børnekonventionens 
fødselsdag holdt i en anden udgave.  
 
Øvrige: 
 

1. Økonomigennemgang v/Hanne Økonomien blev gennemgået med mulighed for at 
stille spørgsmål. 
 
Skolebestyrelsen ønsker at følge vikarforbruget 
løbende.  

2. Den aktuelle situation med genhusning, 
pavilloner, kørsel, økonomi, svar på 
henvendelse, etc. 

- Indflytning i pavillonerne den 6.12.2021 
- Skriv fra BKF lagt ud til forældre og 

personale om forventet retur til bygningen i 
22 og med forklaring om, at det var en 
trykfejl med 23 i udvalgsreferat 

- Kørsel - OK 
 
 

3. Evaluering af skole-/hjemsamtaler 

 

Generelt er det rigtig godt og vigtigt at være til 
skole/hjem-samtalerne. Helst med fysisk 
tilstedeværelse. Der savnes en tilbagemelding fra 
de fag, der ikke er repræsenteret ved skole/hjem-
samtalerne.  

4. Information om trivsel, elever og personale. 
Bl.a. ud fra trivselsundersøgelser for 
personalet og elever på Bellinge.  

Gennemgang af trivselsundersøgelsen blandt 
eleverne på Bellinge og hos personalet. 
Hos personalet er det vedtaget i MED, at vi skal 
arbejde med krænkelser. 
 
Dialog omkring fysisk adfærd blandt små børn. 
 

5. Dialogmøde  - Dialogmødet afholdes den 16.12. kl. 19.00-
20.30 online grundet smittetallene. 

- Dagsorden udsendt. 
- Brian sender link ud.  

6. Rundvisning/tilsyn på Bellinge  

7. Evt. - Vi skal have fællesskaber på dagordnen 
igen.  

- Årsberetningen lægges på Aula.  
 

 
Ordstyrer: Brian 
Referent: Mathilde 
Tilstede: Maria, Louise, Christoffer, Jeanette, Brian, Birgit, Liselotte, Berith og Mathilde 
Afbud: Pia 
 



 
 
Punkter til næste møde: 
Fokus på fællesskaber – med tilbagemelding fra dialogmødet samt personalet. 
Status på retningslinjerne/politikkerne.  
 


